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Trafikudvalget har i brev af 14. april 2009 stillet mig følgende spørgsmål 756
(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 
fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål nr. 756:

"Ministeren bedes kommentere vedlagte henvendelse fra borgmester Torben 
Jensen, Norddjurs Kommune og borgmester Vilfred Friborg Hansen, Syddjurs 
Kommune vedr. opgradering af Grenaa-banen."

Svar:

Jeg har modtaget den pågældende henvendelse direkte fra borgmesterne
Torben Jensen og Vilfred Friborg Hansen, og de vil modtage et direkte svar, 
som er under udarbejdelse. 

Jeg skal henvise til besvarelsen af spørgsmål 13 af 9. januar 2008. Det fremgår
af svaret, at anlægsomkostningerne ved en hastighedsopgradering af 
strækningen Ryomgård-Grenaa forventes at være højere end tidligere antaget, 
hvilket vil betyde at den interne rente vil være lavere end hidtil forventet, dvs. 
under 5-8 pct. Da der ikke i transportaftalen af 29. januar 2009 er nævnt eller 
afsat midler til opgradering finder jeg, også i lyset af ovenstående, ikke det p.t. 
er realisteisk at prioritere en hastighedsopgrading.       

Med venlig hilsen

Lars Barfoed
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